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Abstract (en)
[origin: WO2017037273A1] The invention relates to an embossing device (4) and to an embossing method for a material web (2) of a textile fibrous
material, in particular a fiber non-woven, comprising an embossing tool (5) which embosses and optionally perforates the material web (2) with fluidic
negative pressure and/or fluidic overpressure. The embossing tool (5) has an embossing body (7) with a perforated body shell (9), the web material
(2) resting on said body shell.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Prägeeinrichtung (4) und ein Prägeverfahren für eine Warenbahn (2) aus einem textilen Fasermaterial, insbesondere ein
Nonwoven-Faservlies, mit einem Prägewerkzeug (5) das die Warenbahn (2) mit fluidischem Unterdruck und/oder fluidischem Überdruck prägt und
ggf. perforiert. Das Prägewerkzeug (5) weist einen Prägekörper (7) mit einem gelochten Korpusmantel (9) auf, an dem die Warenbahn (2) anliegt.
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